

報名表格 Enrollment Form

香港導盲犬協會 – 哈囉 Woof 導盲犬步行嘉年華 2018

Hong Kong Guide Dogs Association – 哈囉 Woof Guide Dog Walk & Carnival 2018

日期 Date: 10月28日(日) 28th October 2018, Sunday

時間 Time: 2:00 – 6:00pm (於3:00pm進行起步禮 Kick-Off ceremony at 3:00pm)

地點 Venue: 欣澳(港鐵欣澳站對出) Sunny Bay (outside MTR Sunny Bay MT Station)

查詢 Enquiry Hotline: 3188 1736 or 3188 3849 傳真 Fax: 3188 3647

電郵 Email: info@guidedogs.org.hk 網頁 Website: www.guidedogs.org.hk

網上報名 Register Online: etickets.hk/project/HKGDA/Hallowoof2018

參加者資料 Participant Details

本人願意參加步行嘉年華(最低籌款額每人港幣300元*)

I would like to join the walk and carnival (minimum sponsorship HK\$300/person*)

*八歲以下小童(生日以活動當日計)免費

*Children under 8 years old (at the time of event) are free to join

姓氏 Surname: 先生 Mr / 小姐 Ms _____

名字 Given Name: _____

香港身份證號碼 HKID card no.: () _____ X X (X)

通訊地址 Mail Address: (作為郵寄收據之用 for mailing of the donation receipt)

聯絡電話 Contact no.: _____

電郵地址 E-mail address: _____

參加人數 Number of participants: _____

我和我的寵物會參加扮野大賽 I will join the costume contest with my pet

歡迎與狗狗一起參與 Do bring your canine friends

參與狗狗數目 No. of dogs** (建議每人最多帶2隻狗 Suggested 2 dogs at most per person): _____

**狗狗需年滿五個月、已植入晶片及已接受瘋狗症、狗瘟及腸炎的防疫注射。

**All dogs must be at least 5-mth old, vaccinated, microchipped and licensed.

參加者聲明及保證 Disclaimer/ Indemnity:

- 本人謹此聲明: 將遵守主辦機構所定之活動安排及規則, 並自行承擔一切活動期間因意外引起的責任, 包括死亡、受傷或財物損失。主辦機構、贊助機構和支援機構均無須對此作出賠償或負上任何責任。

- I agree to comply with all relevant rules and regulations and other arrangements made by organizer. And I/ my team shall take part in the event entirely at my own risks and I/ we shall not hold the organizer, any sponsors and/ or supporting organizations responsible for any accident of whatever kind, resulting from death or injury, and/ or for any damage or loss or destruction of personal properties during the courses of the event.

本人簽署 _____ 日期 _____

Signature: _____ Date: _____

捐款 / 贊助表格 Donation / Sponsorship Form

請填妥此部分及「報名表格」, 連同捐款一併交回香港導盲犬協會(香港 九龍 觀塘 翠屏(南) 邨, 18號翠屏道, 翠屏南停車場大樓, 平台1號室)。Please complete and return the section below and the Enrollment Form, together with your donations to Hong Kong Guide Dogs Association (Mail to Unit No.1, Podium, Car Park Block, Tsui Ping (South) Estate, 18 Tsui Ping Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong).

有錢出錢 Donation

本人未能參與步行, 但樂意捐款:

I am not available to join this event, but would like to donate: 港幣 HK\$ _____

*請於以下部分填寫個人資料、通訊地址及付款方法, 以便寄發收據。

*Please remember to fill in the personal data and payment method sections below for donation receipt delivery.

贊助金額 Sponsorship Amount

• 全數捐款總額 Total Sponsorship amount: 港幣 HK\$ _____

• 請填寫贊助人姓名及地址以便寄上捐款收據。

Donation receipts will be sent to sponsors directly if addresses are provided.

• 請由組長統籌收集捐款後連同贊助者名單一次過繳付或交回。

The team leader should collect and consolidate all donations with sponsor lists from the team members and send to HKGDA directly.

編號 No.	贊助人姓名 Sponsor Name	地址 (英文正楷) 如贊助人地址與步行者不同, 請填寫 Sponsor Address (In Block Letters) Please fill if sponsors' address differ from participants	如需收據請(√) √ if receipt required	金額 (港幣) Amount (HK\$)
1				
2				
3				
4				
5				

捐款港幣100元或以上可憑收據申請免稅。捐款收據將於活動三個月後內發出。若空位數不應用, 請影印此表格。

Donations over HK\$100 are tax deductible with a receipt. Donation receipts will be issued within 3 months of the event. Please photocopy this form if there is not enough space.

付款方法 Payment method

支票 Cheque

支票號碼 Cheque No.: _____

劃線支票抬頭請寫「香港導盲犬協會」

Crossed cheque payable to

“Hong Kong Guide Dogs Association Limited”

信用卡 Credit Card VISA MasterCard

直接存款或網上轉帳 Bank Transfer

匯豐銀行(HSBC): 848-278834-001

存入本會戶口後, 請連同銀行收據交回此表格。

After direct deposit or online transfer, please bring the deposit slip together with this form.

信用卡有效期至 _____ 月 _____ 年

Card Valid Until: _____ MM _____ YY

(*須於兩個月內有效 should be valid for the next two months)

信用卡號碼

Card No.: _____

信用卡持有人姓名

Cardholder's Name: _____

信用卡持有人簽署

Cardholder's Signature: _____

個人資料 Personal Information:

此表格所收集之個人資料僅作本會內部紀錄之用

Your personal data will only be used by the Hong Kong Guide Dogs Association for internal record.

報名須知 Registration Remarks

1. 請於**2018年10月21日**前報名(不接受即場報名),並填妥此表格連同劃線支票或銀行入數收據(如適用),寄回香港導盲犬協會,本會將以電郵/電話通知,確認參加者資料。
Please enroll by **21st October, 2018** by returning this form with a crossed cheque or a bank deposit slip (if not pay by credit card). We will contact you by phone/email to confirm your enrollment.
2. 在「登記處」報到時,請一併領取參加者名稱標籤。
Present this format at the registration counter to collect name tag for each participant.
3. 本會保留取錄參加者及活動安排之最終決定權。如因天氣惡劣或在任何情況下取消此活動,已提交之善款均不會獲得退回(詳情請參閱活動網業)。
HKGDA reserves the right of final acceptance of applications and to change the event details without prior notice. Donations will NOT be refunded should the event be cancelled due to bad weather or under any other circumstance (please visit event website for details).

內容 Content :

1. 歡迎同狗狗參加扮野大賽,贏取獎品!
Enter the costume contest with your pet to win big prizes!
2. 嘉年華設有樂隊演出、導盲犬示範、飲品小食、攤位及遊戲、臉部彩繪、派發紀念品等。
There will be performances, guide dog demos, snacks and drinks, treasure hunt, game booths, face painting, souvenirs and more!
3. 大會指定寵物運送伙伴:
Official Pet Shuttle Partner: 
為方便狗狗及參加者,GOGVAN 將會提供 \$20 叫車優惠碼予參加者來往場地,優惠碼將會於活動前 7 日以電郵形式發送。
GOGVAN will provide \$20 Promo codes to all participants and pets! You will receive the promo code 7 days prior to date of event.



多謝您身心力行的支持!
Thank you for your wholehearted support!



主辦機構 Organizer	鑽石贊助 Diamond Sponsor	白金贊助 Platinum Sponsors	純銀贊助 Silver Sponsors	策略伙伴及贊助 Strategic Partner and Sponsor
 香港導盲犬協會 HKGDA	 周大福慈善基金 Chow Tai Fook Charity Foundation	 MUSE 妙思	 HHS	 利希謹 LEE HYSAN FOUNDATION
媒體贊助 Media Sponsors	贊助 Sponsors	大會指定寵物運送伙伴 Official Pet Shuttle Partner	大會指定寵物醫生 Official Veterinary service	支持機構 Supporting Organizations
 MTR	 Cocoda lab	 GOGO VAN	 pets	